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Zápis 25. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 16.2.2023 

Přítomni: prof. Widimský, prof. Džupa, prof. Šlamberová, MUDr. Šebo, prof. Malíková, prof., doc. 
Trnka, doc. Gojda , prof. Arenbergerová, JUDr. Mužíková 
Omluveni: doc. Duška, doc. Dlouhý, Dr. Marx 

 

1. Schválení zápisu z 26.1.2023 

2. Kariérní řád 3.LF: po podrobném projednání schválili členové KD update připravený prof. 

Malíkovou. Prof. Malíková připraví děkanovi text KŘ a průvodní dopis k odeslání do AS 3.LF 

UK. 

3. Dnešní prezentace studie nového výukového centra 3.LF UK a výstava tří vítězných projektů s 

tiskovou konferencí je zajištěna a začne ihned po jednání KD. 

4. KD schválilo návrh novelizace fakultního předpisu o rozdělování prostředků na Cooperatio. 

5. Zastupování děkana v únoru (3 dny) prof. Džupa a v březnu (9 dnů) Dr. Marx. 

6. Příprava knihy 70 let fakulty probíhá dobře, zbývá dodat poslední příspěvek. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice připomněla termín pro zaslání podkladů do Výroční zprávy o hospodaření UK. 

 Tajemnice požádala o zaslání podkladů pro rozpočet jednotlivých oddělení, které 

s rozpočtem během roku pracují. 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Akce „Ženy co inspirují“ je průběžně připravována, všechny oslovené přednášející přislíbily 

svou účast. 

Doc. Gojda 

 Doc. Gojda informoval členy kolegia děkana o podnětech k činnosti AS, které vzešly ze  

schůzky předsednictva AS 3. LF UK (PAS): 

o Budou navrhnuty termíny zasedání AS 3. LF UK na celý semestr a po schválení budou 

vyhlášeny/uveřejněny. 

o Bude navrhnuto, aby na zasedání AS 3. LF UK byl pozván vždy jeden proděkan a 

požádán, aby nově zvolený senát seznámil s náplní své agendy. 

o Bude navrhnuto, aby AS 3. LF UK inicioval kulatý stůl ke Cooperatiím – motivovat 

vědce k většímu zapojení, informovat o proběhlých změnách, propagace apod. 

Děkan souhlasí a doporučil spolupracovat s proděkanem pro podporu vědy a evaluaci 

doc. Duškou.   

o Schůze PAS se budou konat pravidelně vždy s minimálně týdenním předstihem před 

zasedáním pléna a budou připravovat program zasedání tak, aby byl nejpozději 5 dní 

před zasedáním zveřejněn a rozeslán senátorům. 

 Doc. Gojda položil děkanovi/členům kolegia děkana otázky týkající se AS 3. LF UK: 

o Existují pravidla pro používání loga fakulty? – ANO 

o Používané názvy pozic, názvy oddělení atd. v AJ jsou správné? – ANO, AJ webové 

stránky byly překládány ve spolupráci s Ústavem jazyků a podklady z UK. 
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o Má AS 3. LF UK vlastní rozpočet? – NE, náklady na činnost AS 3. LF UK jsou hrazeny 

z rozpočtu fakulty (senát je součástí fakulty). Jedná se o občerstvení, používání 

techniky, využívání prostor, tisk dokumentů, správa úložiště, sekretářka senátu apod. 

V případě, že senát bude potřebovat mimořádné finanční prostředky na pokrytí 

příležitostných zvýšených nákladů na svůj provoz, může se obrátit na děkana se 

žádostí. 

Doc. Trnka 

 Proděkan Trnka informoval členy kolegia děkana, že kvůli stavbě nové budovy B, bude možná 

nutné získat část pozemku SZÚ (cca 3 m široký pruh), a to z důvodů pravidel pro umístění 

stavby. Děkan požádal doc. Trnku a paní tajemnici o zjištění podrobností a přípravu podkladů 

pro případné jednání děkana s ředitelkou SZÚ. 

 Anketa zjišťující názory na bufet v budově A je úspěšná (odpovědělo cca 1000 

zaměstnanců/studentů). Výsledky proděkan Trnka zpracuje a předloží kolegiu děkana 

k dalšímu jednání. 

Prof. Malíková 

 Reakreditace oboru Dentální hygiena byla odeslána na RUK. 

 Proděkanka informovala o společném jednání ředitele FNKV a ředitelky SZÚ možnostech 

navýšení kapacity počtu dětí v dětské skupině SZÚ, kterého se také zúčastnila. Na všech 

stranách panuje vstřícnost a shoda na zvyšování počtu míst. Obě instituce budou hledat 

zdroje na rozšíření stávajících prostor dětské skupiny. 

Dr. Šebo 

 Příprava plesu 3. LF UK běží podle plánu. 

 Dr. Šebo informoval členy kolegia děkana o žádosti IFMSA o finanční podporu pro účast 

některých jejich členů na setkání „Trenérství v akci“ (zaměřeno na duševní zdraví). Po krátké 

diskusi byla žádost zamítnuta. Děkan dále připomněl dohodu se studentskými spolky, že o 

příspěvek na činnost je možné žádat jednou, a to na celý rok. Dodatečné žádosti budou 

zamítány. Spolek IFMSA by měl komunikovat s TRIMED, žádosti o příspěvek na činnost by 

měly oba spolky předložit společně nebo současně, aby je vedení fakulty mohlo projednat ve 

stejnou dobu a zahrnout do plánu rozpočtu fakulty. Cílem je, aby děkan/kolegium děkana 

schválil/o jeden finanční příspěvek, v němž budou zahrnuty požadavky všech studentských 

spolků na celý rok. 

Prof. Šlamberová 

 Cena křesadlo – nominantkou 3. LF UK je Anna Krajčová. 

 Proděkanka informovala o zasedání Komise pro doktorská studia. Zápis bude uveřejněn. 

Prof. Džupa 

 Proděkan Džupa informoval členy kolegia děkana o plánu a stavu habilitačních řízení a 

jmenovacích řízení na nejbližší období. 

 

Zapsala: Bc. K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 


